
 

聯合再生能源新聞稿 

2020年6月9日 

台北市，台灣 

 

聯合再生能源 2020 年 5 月營收新台幣 12.1 億元 

聯合再生能源(3576 TT)今日公告其2020年5月份自結合併營收為新台幣12.1億元，

較上月增加 42.3%，營收成長主係各國開始解除封國禁令，海外出貨量增加，另外

國內太陽能案場需求強勁，模組及系統相關營收增加。 

聯合再生能源全年累計至五月合併營收為新台幣 50.44 億元。展望今年，由於台灣

用電大戶條款將於今年生效，及核二廠一號機明年即將除役，加上國家積極推動太

陽能案場建置，台灣太陽能市場蓬勃發展，聯合再生已陸續拿下國內數項大型太陽

能電站的模組訂單，將於今年及明年上半年陸續出貨，由於模組需求強勁，聯合再

生將增加產能，以滿足台灣太陽能市場需求。隨著新冠肺炎疫情趨緩，各國陸續復

工，聯合再生產能趨近滿載，下半年將恢復成長動能。 

聯合再生能源 5 月營收報告(單位:億元) 

2020 年 

5 月 

2020 年 

4 月 
MoM 

2019 年 

5 月 
YoY 

2020 累計

營收 

2019 累計

營收 
YoY 

12.1 8.5 42.3% 22.9 -47.2% 50.44 86.1 -41.4% 
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URE News Release 
Taipei, 9 June 2020 

 

United Renewable Energy Announced 2020 May Revenue of NT$1.21 

Billion 
 

United Renewable Energy (“URE”, or “the Company”, 3576 TT), announced 2020 May 

revenue of NT$1.21 billion, a significant growth of 42.3% MoM. The increase is due to 

lifting of lockdown restrictions in key customer countries, which lead to overseas 

shipment increase. At same time strong domestic demand from new solar system 

installations, resulted in the increase of module and system related revenue.  

 

The Year-to-Date cumulative revenue reached NT$5.04 billion as of May 2020. Look 

forward to 2020, the amendments to Renewable Energy Development Act will come into 

effect, the number 1 engine of Second Nuclear Power Plant will be decommissioned next 

year and government encourage construction of new solar system projects, all of above 

will give boost to Taiwan PV market development. URE has already received module 

orders for several large PV projects in Taiwan, and shipment will take place this year and 

first half of next year. As domestic demand for module is very strong, URE planned to 

expand productions capacity to fulfill local demand. As global communities flatten the 

coronavirus curve, and countries have started to lift the restriction to restart the economic 

activities, URE’s production near full capacity and growth momentum will recover in 

second half of 2020. 

 

URE Consolidated Revenue Report (Unit: NT Million) 

May 2020 Apr 2020 MoM May 2019 YoY 
YTD 

2020 

YTD 

2019 
YoY 

1,208 849 42.3% 2,286 -47.2% 5,044 8,613 -41.4% 
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